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Vragen van het lid Eppink (JA21) aan de Minister voor Natuur en Stikstof over 
het bericht dat de bodem is verzuurd door «stikstofvervuiling» (ingezonden 
25 januari 2022). 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van het bericht ««Om te huilen zo erg», het nijpende 
kalktekort in de Nederlandse natuur»?1 

Vraag 2
Kunt u uitleggen waarom er de afgelopen decennia zo weinig kalk is 
gestrooid in bossen? 

Vraag 3
Bent u voornemens om «kalk strooien in bossen» onderdeel te maken van de 
Nederlandse stikstofaanpak? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 4
Kunt u uiteenzetten hoeveel procent van de Nederlandse bossen te kampen 
heeft met een te zure bodem? 

Vraag 5
Kunt u uiteenzetten hoeveel procent van de Nederlandse bossen een tekort 
heeft aan stikstof? 

Vraag 6
Kunt u uiteenzetten hoeveel procent van de Nederlandse bossen een normale 
stikstoftoestand heeft en hoeveel procent een te hoge stikstoftoestand? 

Vraag 7
Kunt u vraag 4, 5 en 6 ook specificeren op percentage per boom- en 
bosssoort? 

1 NU.nl, 23 januari 2021, ««Om te huilen zo erg», het nijpende kalktekort in de Nederlandse 
natuur» (https://www.nu.nl/binnenland/6178824/om-te-huilen-zo-erg-het-nijpende-kalktekort-in-
de-nederlandse-natuur.html)
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Vraag 8
Kunt u vraag 4, 5, 6 en 7 ook beantwoorden voor de elementen fosfor en 
kalium? 

Vraag 9
Kunt u aangeven welke Nederlandse bossen exact te maken hebben met een 
tekort aan stikstof? 

Vraag 10
Kunt u elke vraag afzonderlijk beantwoorden en binnen de gebruikelijke 
beantwoordingstermijn van drie weken?
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